

**SHAW COLLEGE**

The Chinese University of Hong Kong

Shatin, N.T., Hong Kong



香港中文大學

**逸夫書院**

香港·新界·沙田

Tel 電話: (852) 3943 7355 3943 7363

Website 網址: <http://www.cuhk.edu.hk/shaw>

Patron: Sir Run Run Shaw

創辦人: 邵逸夫爵士

Fax 圖文傳真: (852) 2603 5427

E-mail 電郵: [shaw-college@cuhk.edu.hk](mailto:shaw-college@cuhk.edu.hk)

各位校董、同學、校友及同事：

### 委任逸夫書院院長

我們很高興宣布香港中文大學校董會已於 2020 年 6 月 16 日的會議中通過委任梁耀堅教授出任逸夫書院院長，任期四年，由 2020 年 7 月 1 日起生效。

梁教授在香港中文大學任教心理學超過 20 年，是資深臨床心理學顧問。他一直積極服務逸夫書院，於 2009 年 8 月至 2017 年 7 月出任輔導長，也是逸夫書院校董會成員、香港中文大學校董會成員，及香港中文大學教務會成員。學術以外，梁教授致力推動身心健康及心理學的專業發展，為政府和非政府組織推行培訓及諮詢服務。

感謝各位對下任院長的委任提出了寶貴意見。書院在梁教授的領導下，將會繼續致力培育我們的年青一代及社會的未來領袖。

在此，我們衷心感謝陳志輝教授在過去十年領導逸夫書院，貢獻良多，並祝願他一切安好。

香港中文大學逸夫書院

2020 年 6 月 24 日

**SHAW COLLEGE**

The Chinese University of Hong Kong

Shatin, N.T., Hong Kong



香港中文大學

**逸夫書院**

香港·新界·沙田

Tel 電話: (852) 3943 7355 3943 7363

Website 網址: <http://www.cuhk.edu.hk/shaw>

Patron: Sir Run Run Shaw

創辦人: 邵逸夫爵士

Fax 圖文傳真: (852) 2603 5427

E-mail 電郵: [shaw-college@cuhk.edu.hk](mailto:shaw-college@cuhk.edu.hk)

24 June 2020

Dear trustees, students, alumni and staff members,

### Appointment of Next Head of Shaw College

We are glad to announce that the Council of The Chinese University of Hong Kong at the meeting held on 16 June 2020 approved the appointment of Professor LEUNG Yiu-kin Freedom as the Head of Shaw College for four years with effect from 1 July 2020.

Professor Leung has served the University for over 20 years. He was a faculty member of the Department of Psychology since 1996, and an active member of Shaw College. He was the Dean of Students from 2009 to 2017 and a member of the Board of Trustees of Shaw College. He was also a member of the Council and the Senate of the University. As an experienced clinical psychologist, Professor Leung has been promoting psychological wellbeing, mental wellness and professional development through his teaching in the University, as well as consultancy service and training for government and non-governmental organisations.

Thank you all for sharing your views in the searching process. We shall count on your continued support to Professor Leung and the College. Together, we shall continue to dedicate our effort to nurture our younger generation and future leaders.

Last but not least, we express our heartfelt gratitude to Professor CHAN Chi-fai Andrew for his dedication and leadership in the past ten years. We wish him every success.

Shaw College

The Chinese University of Hong Kong